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Izvještaj o radu Društva knjižničara Zadar – 2003/2004 g. 

 

Knjižničarstvo u Zadarskoj županiji razvija se kroz razne oblike stručnog rada. 

Razmjerno mala knjižničarska zajednica u hrvatskom knjižničarskom krugu zauzima 

važno mjesto. Društvo knjižničara Zadar u zadnje dvije godine prošlo je kroz nekoliko 

faza koje su direktno utjecale na današnji rad i status DKZ u knjižničarskoj zajednici. 

Nakon izborne skupštine DKZa, 15.04.2004. godine, izabrano je novo radno tijelo. Za 

novu predsjednicu Društva izabrana je Martina Dragija Ivanović, za potpredsjednike 

Društva predloženi su i izabrani Franjo Pehar i Andrijana Jusup, za članove Upravnog 

odbora u koji ulaze već izabrani predsjednica i dvojica potpredsjednika izabrani su Mirisa 

Katić i Ljiljana Ugrinić, a Nadzorni odbor čine Milenka Bukvić, Ivan Pehar i Elvira 

Katić.  

Revizijom članstva DKZ utvrđeno je  ____ članova ima status redovitog člana. Broj 

članova u odnosu na prošlo razdoblje smanjilo se ali se nadamo da će se bez obzira na 

smanjeni broj članova, povećati broj aktivnosti i kvalitete rada DKZa. 

Financijska situacija Društva je i dalje izuzetno nepovoljna. Zbog financijskih 

ograničenja nismo u mogućnosti ostvariti neke od projekata koje smo zamislili. 

DKZ je žarište svojih aktivnosti usmjerilo na permanentno obrazovanje članova i 

uspostavu komunikacijske mreže između članova.  

Kako bi svi članovi bili pravovremeno obaviješteni o aktivnostima DKZa i HKDa, 

izradili smo mrežnu stranicu Društva (http://www.dkz.hr). Stranica  se još uvijek puni 

novim sadržajima.  

Virutalni razgovori vode se na Forumu i kroz distribucijsku listu. Osim komunikacije 

između knjižničara, koja je nakon izrade mrežne stranice i sve većeg broja informacija 

koje su kolale između njih, mrežne stranice nam služe i kao oblik medijske prezentacije 

Društva. 

Kako bi pomogli našim kolegama u Jelsi i barem im donekle olakšali žalosti zbog 

tragedije koja ih je zadesila, organizirali smo prikupljanje novčane pomoći koju smo 

uplatili na žiro račun. 

Na jednom od sastanaka prezentirali smo stranicu Društva i pozvali sve članove da nam 

se pridruže u osvježavanju stranice.  

Društvo je jednoglasno predložilo Mladena Masara kao kandidata za nagradu „Eva 

Verona“. 

U svrhu profesionalizacije naše struke, organizirali smo niz zanimljivih predavanja.  

Dvoje kolega, Franjo Pehar i Martina Dragija Ivanović, koji su u sklopu International 

Visitor Program u organizaciji američkog veleposlanstva posjetili knjižnice Sjedinjenih 

Američkih Država, prezentirali su svoja iskustva s trotjednog boravka.  

Prof.dr.sc. Tatjana Aparac Jelušić održala je dva predavanja pod naslovom „Nabava u 

školskoj knjižnici“ i „Nabava u knjižnici“. 

Jadranka Stojanovski održala je predavanje i radionicu o online bazama podataka. 

Predavanje je bilo izuzetno dobro posjećeno a ujedno nam je ukazalo i na veliku želju 

naših članova za što usvajanjem novih znanja. 

Laila Miletić Vejzović, voditeljica zbirke rukopisa i arhivske građe Sveučilišta 

Washington, boravila je u Zadru u sklopu Fulbrigthove stipendije. Svoja znanje radilo je 

dijelila sa knjižničarima kroz niz predavanja i radionica. Teme predavanja obuhvaćale su 

problematiku digitalnih projekta i digitalizacije općenito. Jedno od predavanja govorilo je 

http://www.dkz.hr/


 2 

o statusu visokoškolskih knjižničara na američkim sveučilištima, metodama vrednovanja 

rada knjižničara i upravljanju knjižnicama.  

U planu rada za sljedeću godinu, naglasak je na izradi Vodiča kroz knjižnice Zadarske 

županije i na organizaciji stručnih predavanja. 

 

 

Izvješće napisali: 

 

Martina Dragija Ivanović 

Franjo Pehar 

 

 

 

 

 

 


